
  

 

 

Årsmöte för Saco-S vid KTH 

 

 

Måndagen den 20 mars 2023, kl. 17-18 i sal D3 

 

    

Närvarande: Charlotte Hurdelbrink, Annica Hofberg, Stephan Schönecker, Olav Vahtras 

Kerstin Lagerstedt, Agnieszka Renman och 14 medlemmar. 

 

 

DAGORDNING 

  

 

Årsmötesförhandlingar enligt stadgarna 

 

1. Fråga om mötets behöriga utlysande. 

Saco-S ordförande vid KTH Charlotte Hurdelbrink hälsade alla välkomna och 

öppnade mötet. Fråga om mötets behöriga utlysande. Kallelse till årsmötet skickades 

ut för två månader sedan och påminnelse två veckor före årsmötet. Godkändes att 

årsmötet var behörigen utlyst. 

2. Utseende av ordförande, sekreterare och protokollsjusterare vid mötet. 
Andreas Nyström från Sveriges Ingenjörer utsågs till mötets ordförande. Till mötets 

sekreterare valdes Agnieszka Renman, till justerare av protokollet, Nicholas Smart och 

Jacob Adamowicz.  

3. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022. 

Andreas Nyström ställde fråga om det finns frågor till styrelsen om 

verksamhetsberättelsen som skickats ut och som också lagts på hemsidan. Styrelsens 

verksamhetsberättelse för 2022 godkändes.  

4. Frågan om styrelsens ansvarsfrihet. 

Årsberättelsen godkändes och lades till handlingarna och styrelsen beviljades enhälligt  

ansvarsfrihet. 

5. Val av ordförande tillika ledamot av föreningens styrelse. 

Valberedningen bestående av Hans Edin (sammankallande), Pieter Brokking och 

Karin Odelius  har i sitt arbete träffat samtliga i styrelsen och de nya kandidater som 

föreslås ingå. Sittande ordförande, Charlotte Hurdelbrink har valt att kandidera till 

omval som ordförande.  

Årsmötet beslutade att välja Charlotte Hurdelbrink att fortsätta sitt uppdrag som 

ordförande för Saco-S på KTH. 

6. Val av övriga ledamöter till föreningens styrelse. 

Valberedningen föreslog till omval: Alexander Baltatzis, Annica Hofberg, Kerstin 

Lagerstedt, Reine Bergström, Stephan Schönecker, Olav Vahtras och Agnieszka 

Renman. Till nya ledamöter föreslogs: Kristin Halverson, Laila Naumann och Nele 

Stoffels.  

 

Årsmötet beslutade att välja ledamöter enligt valberedningens förslag, dvs sju omvalda 

och tre nya ledamöter till styrelsen. 



  

 

 

Mötesordföranden gratulerade samtliga som har varit invalda som ledamöter  till 

styrelsen och tackade för det jobb som styrelsen har gjort under året. 

7.  Val av valberedning. 

Hans Edin, Pieter Brokking och Karin Odelius satt i valberedning i år. 

Mötesordförande frågade sittande Hans, Pieter och Karin om de kan fortsätta med 

uppdraget kommande år. Samtliga sitter gärna kvar i valberedningen. 

 

Årsmötet beslutade  att välja Hans Edin, Pieter Brokking och Karin Odelius att ingå i 

valberedningen för kommande verksamhetsår. 

8. Verksamhetsplan 2023 

Det var två frågor ang. verksamhetsplanen under 2023. Charlotte beklagade att det tar 

tid för styrelsen  att svara på alla frågor från medlemmar.  

Andreas berättade om att medlemsmötet om pensionen ska hållas den 24 maj kl.12-13 

i sal V2. Det blir Stefan Holmberg från SI som ska hålla anförande. SULFs ordförande 

kommer att hålla föreläsning om ”Upphovsrätt” den 18 april 2023 kl. 12-13 på KTH.  

 

Mötet beslutade att anta verksamhetsplanen för 2023 

9. Övriga  frågor  

Inga motioner har inkommit till årsmötet.  

Andreas Nyström berättade vad Saco-S ska jobba med under det kommande året bl. a 

löneavtal, pensionsavtal och arbetstidsavtal för lärare. 

 

Ordföranden förklarade mötet för avslutat. 

 

 

Vid protokollet:  

  

 

 

Agnieszka Renman 
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…………………………….                              …………………………………                        

            Jacob Adamowicz                                              Nicholas Smart 

                                                                                                                                   

  

     

     

 

   


